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Protokół nr XXXVII/2009 
 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 
 

odbytej w dniu 29 czerwca 2009 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
                                                                                                                       

w Zawidowie. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Robert Drabko o godzinie 17.00 otworzył obrady 
XXXVII sesji i po przywitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności  
w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi qworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał – listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
W komisji wniosków pracowali: 
Radni: T. Brud, M. Gorgolik. 
 
Propozycję porządku obrad radni dostali na piśmie. 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że porządek dzisiejszej sesji przedstawia się 
następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu  z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej z dnia 28 maja 2009r.  
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
3. Sytuacja i problemy służby zdrowia w Zawidowie - wystąpienie Pani Ludmiły 

Antoniak – Kierownik Przychodni Rejonowej w Zawidowie. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2009, 
b) regulaminu umieszczania materiałów na tablicach i słupach 

ogłoszeniowych należących do Gminy Miejskiej Zawidów, 
c) ustalenia dopłat do cen ścieków na terenie gminy Zawidów. 

5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
6. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski.  
7. Sprawy różne. 

 
Po odczytaniu porządku obrad zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś spośród obecnych chciałby 
wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad. 
 
Sekretarz Miasta wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4 podpunktu „d” 
dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2009 
oraz podpunktu „e” dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie: zgody na zawarcie umowy na 
dofinansowanie. 
 
Przewodniczący R. Drabko poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie blokowe. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - przyjęła ww. wniosek. 
 
Po zmianie porządek sesji przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu  z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej z dnia 28 maja 2009r.  
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 



 2

3. Sytuacja i problemy służby zdrowia w Zawidowie - wystąpienie Pani Ludmiły 
Antoniak – Kierownik Przychodni Rejonowej w Zawidowie. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2009, 
b) regulaminu umieszczania materiałów na tablicach i słupach 

ogłoszeniowych należących do Gminy Miejskiej Zawidów, 
c) ustalenia dopłat do cen ścieków na terenie gminy Zawidów, 
d) wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2009, 
e) zgody na zawarcie umowy na dofinansowanie. 

5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
6. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski.  
7. Sprawy różne. 

 
1. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej z dnia 28 maja 2009r.  

 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że protokół nr XXXVI został przedstawiony  
w terminie statutowy oraz zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi do protokołu. 
 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący R. Drabko poddał projekt protokołu nr 
XXXVI z sesji Rady Miejskiej w dniu 28 maja 2009 r. pod głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - zatwierdziła ww. protokół. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący poinformował o pismach wpływających do Biura Rady: 
- pismo od Burmistrza Miasta dotyczące ponownego wniesienia do porządku obrad jednej  
z następnych sesji punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie: sprzedaży nieruchomości 
niezabudowanej – dz. nr 430/11 (przy ul. Cichej), Burmistrz Miasta w piśmie wyjaśnia, że: 
dokumentem obowiązującym przy sprzedaży działek jest Miejscowy Plan Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Zawidowa uchwalony przez Radę Miejską w Zawidowie; teren, na 
którym zlokalizowana jest działka nr 430/11 oznaczony jest w MPZP symbolem MN1, dla 
którego, jako przeznaczenie podstawowe, ustalono zapis – „MN1-tereny zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej”; zgodnie z rozporządzeniem Ministra Rozwoju Regionalnego  
i Budownictwa z dnia 29 marca 2001r. w sprawie ewidencji gruntów i budynków - grunty 
zabudowane i zurbanizowane dzielą się na: m.in. tereny rekreacyjno-wypoczynkowe, oznaczone 
symbolem – Bz; oznaczenie w ewidencji gruntów np. Bz świadczy o aktualnym stanie terenu,  
a nie o jego przeznaczeniu; informacja telefoniczna uzyskana przez radnego Andrzeja 
Pilarskiego w trakcie sesji była prawdziwa i wystarczająca tylko dla potrzeb ewidencji gruntów, 
ale wyrywkowa i niepełna w kontekście omawianego przez Radę zagadnienia przeznaczenia 
działki i możliwości jej sprzedaży na cele zabudowy jednorodzinnej, o czym to decyduje MPZP. 
Przedstawiona przez radnego skrótowa nadinterpretacja mogła wprowadzić radnych w błąd  
i wpłynąć na negatywny wynik głosowania, tj. odmowę sprzedaży; radny Andrzej Pilarski nabył 
działkę 170/25 oznaczoną symbolem Lz, który w opisach ujęty jest - „grunty zadrzewione  
i zakrzewione” oraz symbolem RIVa – „grunty orne” powyższe nie oznacza, że nabywca ma 
zamiar nasadzić las ani to, że ma zamiar uprawiać rolę, a stwierdza jedynie aktualny stan terenu; 
nie ma nadmiernego zainteresowania działkami budowlanymi w Zawidowie, a także nabywca 
ma prawo decydować o tym w jaką działkę inwestuje swoje pieniądze, nie jest rolą Rady 
ograniczać wpływy do kasy Miasta zwłaszcza kiedy równocześnie stawia wymagania związane  
z wydatkami. 
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Radny Andrzej Pilarski poinformował, że nabył działkę w przetargu oraz gdy nie pełnił funkcji  
w organie wykonawczym, ponieważ mogłoby to rodzić różne podejrzenia. 
Przewodniczący poinformował o kolejnych pismach wpływających do Biura Rady: 
- zaproszenie od Przewodniczącego Rady Miasta Zgorzelec do udziału w konferencji dotyczącej 
oceny stanu funkcjonowania gospodarki odpadami oraz pismo zawierające ocenę stanu 
funkcjonowania gospodarki odpadami na obszarze Podregionu Zgorzeleckiego, 
- pismo do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej dotyczące dostarczenia lokalu 
socjalnego dla pana Romualda Leszczewicza wraz z jego małoletnimi dziećmi, 
- pismo Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej dotyczące organizacji spotkań. W ostatnim 
spotkaniu udział wzięło 25 Przewodniczących i Wiceprzewodniczących Rad, a także wybrano 
Zarząd Forum oraz Prezesa i dwóch Wiceprezesów, 
- pismo od Związku Gmin Śląska Opolskiego, który zwraca się z apelem do Rad Miejskich  
i Rad Gmin o podejmowanie uchwał w sprawie potrzeby pilnej nowelizacji ustawy Karta 
Nauczyciela, 
- apel podpisany przez Zarząd Spółdzielni Mieszkaniowej w Zawidowie do radnych Rady 
Miejskiej w Zawidowie – w imieniu 1/3 mieszkańców tego Miasta o pozostawienie na 
dotychczasowym poziomie dopłaty do cen ścieków tj. 1 zł/m³  do końca miesiąca września 
2009r. 
Ponadto Przewodniczący R. Drabko poinformował o: 
- przychodzących zaproszeniach i szkoleniach, 
- pismach od pana Józefa Nieckarza, które są do wglądu w Biurze Rady, 
- podczas pełnienia dyżuru nikt nie przyszedł, 
- odnośnie sesji dopowiedział, że to do zadań Przewodniczącego należy ustalanie miejsca  
i godziny sesji, a także zdaniem Przewodniczącego jeśli przedsiębiorca chce robić interes  
w Zawidowie to powinien przyjechać do Zawidowa, a nie na odwrót. Odnośnie godzin 
odbywania się sesji to Przewodniczący R. Drabko poinformował, że będą one organizowane  
w godzinach popołudniowych. 
 
Radny A. Pilarski oznajmił odnośnie działki, na którą Rada nie wyraziła zgody na sprzedaż 
(działka nr 430/11), że nie była to inicjatywa radnego, który użył jedynie argumentów 
przemawiających za nie wyrażeniem zgody. Radny nie kwestionował zapisów geodezyjnych tej 
działki i przeznaczenia w Planie lecz głównym argumentem było to, że działka spełnia funkcje 
rekreacyjne, a w mieście jest niewiele takich terenów. Radny dopowiedział, że Burmistrz Miasta 
po raz kolejny wykorzystał pod adresem radnego wątpliwy zarzut. Radny oznajmił, że nabył 
działkę budowlaną nie w celach spekulacyjnych i dalszego obrotu lecz w celach budowy. Działki 
nie da się podzielić na kilka działek, radny włożył dużo pracy w ten teren, aby można go było 
nazwać działką budowlaną. Radny dopowiedział, że kupił działkę w przetargu nieograniczonym, 
który był dostępny dla każdego z zamiarem postawienia domu. Radny nawiązuje do tego, że 
zakupił działkę gdy nie był w Zarządzie oraz nie pełnił funkcji Wiceburmistrza, radny robi to nie 
w takim stylu jak zrobił to Burmistrz Miasta pan Józef Sontowski, który nabytą ziemię  
z przeznaczeniem rolnym przekształcił na działki budowlane (w liczbie około 12) wykorzystując 
fakt zmiany Planu Miejscowego Miasta i nie ponosząc żadnych kosztów oraz robiąc na tym 
„duży biznes”. Radny dopowiedział, że tym Józef Sontowski różni się od Andrzeja Pilarskiego, 
który ma swój honor i godność oraz jest człowiekiem, a pan Józef Sontowski, z tego co radny 
obserwuje, to w każdym jego ruchu widać „chęć zrobienia kasy i biznesu”. Radny oznajmił, że 
w czasie dokonywania zmian planu pan Józef Sontowski był radnym powiatu i wykorzystywał 
różne koneksje, aby ten plan miał takie zapisy, a nie inne. 
 

3. Sytuacja i problemy służby zdrowia w Zawidowie - wystąpienie Pani Ludmiły 
Antoniak – Kierownik Przychodni Rejonowej w Zawidowie. 
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Pani Ludmiła Antoniak – Kierownik Przychodni Rejonowej w Zawidowie podziękowała za 
zaproszenie i przeszła do omawiania tematu. Poinformowała, że Przychodnia Rejonowa  
w Zawidowie świadczyła usługi medyczne na koniec roku 2008 dla 6.200 pacjentów, w tym 
1.500 dzieci. Zatrudnionych jest dwóch lekarzy internistów na całych etatach, jeden lekarz 
pediatra, w tym ze specjalizacją lekarza medycyny rodzinnej, lekarz dentysta, który pracuje co 
dziennie, lekarz ginekolog, który przyjmuje dwa razy w tygodniu (raz w godzinach rannych i raz  
w godzinach popołudniowych) oraz lekarz chirurg, który pracuje raz w tygodniu w piątek. Pani 
L. Antoniak dopowiedziała, że na koniec roku 2008 zakupiono aparat USG do gabinetu 
ginekologicznego dzięki pomocy radnych, wyremontowano gabinety lekarskie, gabinet 
zabiegowy, korytarze i rejestracje. Pozostało 5.000 zł na zakończenie remontów ale PR  
w Zawidowie otrzymała z Narodowego Funduszu propozycję o zmianie restrukturyzacji 
Przychodni i te 5.000 zł zostało przeznaczone na remont dachu, który przecieka. Pani L. 
Antoniak oznajmiła, że zakupiono również laser punktowy do zakładu rehabilitacji oraz unit 
stomatologiczny. Pani Kierownik poinformowała, że PR w Zawidowie otrzymała dużą pomoc od 
spółki bogatyńskiej w kwocie 10.000 zł, a resztę dołożył Zakład Opieki Zdrowotnej, całkowity 
koszt to 35.000 zł, również dołożyła się gmina Sulików. Pani L. Antoniak przedstawiła przydział 
pacjentów przyjętych w stosunku do Zawidowa i do okolicznych wsi, na konie roku 2008 
przyjęto 26.000 pacjentów, w tym 7.000 ze wsi, jeśli chodzi o rehabilitację to przyjęto 552 
pacjentów, w tym 104 ze wsi, liczba zabiegów 12.000, ponieważ każdy pacjent mógł mieć po 3 
lub 4 zabiegi. W ¼ korzystali pacjenci z okolicznych wsi i dlatego pani L. Antoniak prosiła  
o pomoc radnych gminy Sulików. Pani Kierownik dodała, że od stycznia do kwietnia 2009 r. 
przyjęto 10.000 pacjentów, w tym 2.000 dzieci, poinformowała również, że ludzie powyżej 65 
roku życia nie są obłożnie chorzy i stanowią tylko około 20% pacjentów. Pani L. Antoniak 
zauważa, iż to młodzi ludzie, którzy zaczęli dopiero pracować co raz częściej są przyjmowani. 
Dziennie jest przyjmowanych 100-120 osób, nie ma takiej sytuacji, że lekarz jest wolny  
i odmówił komuś przyjęcia, chyba, że pacjentowi zależy na konkretnym lekarzu. Pani L. 
Antoniak oznajmiła, że największym problemem jest dziurawy dach, w planie jest wymiana 
całego dachu lecz koszt wynosiłby w granicach 300.000 zł więc pani L. Antoniak chce naprawić 
największe dziury i prosi o pomoc w kwocie 8.000 zł. PR w Zawidowie czeka również na 
pieniądze unijne aby wymienić cały dach. Odnośnie rejestracji pani L. Antoniak oznajmiła, że 
ludzi starszych rejestruje się na zeszyt  zdaje sobie również sprawę, że są czasem problemy  
z rejestracją ale próbowano rejestrować na zeszyt ludzi młodych lecz to się nie sprawdziło, 
jednak znów jest zamiar powrócenia do tego pomysłu.  
 
Radna Teresa Brud zaproponowała aby zrezygnować z festynu policyjnego i kwotę przeznaczyć 
dla PR w Zawidowie na naprawę dachu. 
 
Radna Gabriela Micińska zapytała, czy gmina miałaby pokryć całość kosztów naprawy dachu. 
Pani L. Antoniak oznajmiła, że ZOZ będzie partycypował lecz dyrektor techniczny poprosił  
aby w miarę możliwości pomogła również gmina. 
Radna G. Micińska uważa, że gmina powinna dofinansowywać sprzęt, a budynek i wszelkie 
remonty powinny znajdować się w gestii ZOZ-u. 
Radny Krzysztof Iwanicki oznajmił, że pani L. Antoniak zwraca się o pomoc, ponieważ nie 
może uzyskać pieniędzy w najbliższym czasie z ZOZ-u, radny był z komisją w PR w Zawidowie 
i uważa, że sytuacja wymaga pomocy. 
 
Radna G. Micińska zapytała, czy ludzie dalej ustawiają się do rejestracji o wczesnych porach. 
Pani L. Antoniak oznajmiła, że tego nie wie, jeśli komuś zależy na wizycie u lekarza to nie ma 
problemu z zarejestrowaniem się, chyba, że komuś zależy na konkretnym lekarzu. 
Radna G. Micińska zapytała, czy etat po panu Hałbiczko zostanie utrzymany. 
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Pani L. Antoniak poinformowała, że na lekarza rodzinnego przypada 275.000 osób a w PR  
w Zawidowie jest 6.200 osób czyli na dwa i pół etatu, a PR w Zawidowie ma trzy etaty. 
Przychodnia nie ogranicza badań i lekarze są życzliwie nastawieni do pacjentów. 
 
Radna Jadwiga Kozłowska dopowiedziała, że od strony PR w Zawidowie jest miły gest odnośnie 
wypisywania recept, ponieważ jeśli ktoś długotrwale leczy się może przed uzyskaniem recepty 
skonsultować się z lekarzem bądź też nie, jest to duże udogodnienie, ponieważ decyduje dana 
osoba. 
Pani L. Antoniak oznajmiła, że ludziom ze wsi lekarze starają się jeszcze w ten sam dzień 
wypisywać i dawać recepty, aby ich nie odprawiać bez niczego. 
 
Radny K. Iwanicki zwrócił się do pani Skarbnik Miasta z zapytaniem, czy gminę stać na pomoc 
finansową dla PR w Zawidowie. 
Skarbnik Miasta poinformowała, że pani L. Antoniak złożyła wniosek, który zostanie 
rozpatrzony w lipcu, ponieważ jest bardzo dużo różnych wniosków. Pani Skarbik dopowiedziała, 
że Burmistrz Miasta był na spotkaniu Rady ZOZ-u i przekazał pani dyrektor Barczyk, że  
w miesiącu lipcu gmina postara się dofinansować remont dachu. 
 
Radny A. Pilarski oznajmił, że ochrona zdrowia to zadanie własne gminy, nie jest to duża kwota 
i radny zapytał, czy jest to priorytetowy wniosek dla Burmistrza Miasta. 
Skarbnik Miasta poinformowała, że jest to priorytetowy wniosek choć jest ich bardzo dużo, 
następnie dopowiedziała, że w tym roku nie ma tyle dodatkowych dochodów i jest to ważny 
wniosek, dlatego będzie rozpatrzony zaraz po półroczu. 
Radny A. Pilarski zapytał, czy obecna liczba lekarzy jest wystarczająca do zaspokajania 
bieżących potrzeb. 
Pani L. Antoniak oznajmiła, że Narodowy Fundusz Zdrowia płaci dla jednego lekarza, któremu 
przypada  2.700 pacjentów czyli RP w Zawidowie należy się dwa i pół etatu, a są trzy etaty.  
Radny A. Pilarski oznajmił, że jest usatysfakcjonowany i należy się dobre słowo dla lekarzy, 
którzy robią co mogą. 
 
Radna Maria Szkwarek poinformowała, że nie było jeszcze takiej sytuacji, iż żaden z pacjentów, 
który bez rejestracji chciał się skonsultować z lekarzem, nie został przyjęty. Radna podziękowała 
również za zastępstwa nieobecnych lekarzy. Radna jest za tym, aby kwotę na remont dachu 
przekazać jak najszybciej, ponieważ dach przecieka od ubiegłego roku. 
 
Radny Mirosław Rozmysłowicz zapytał, ile jest zatrudnionych pielęgniarek w PR w Zawidowie. 
Pani L. Antoniak oznajmiła, że siedem. 
Radny Mirosław Rozmysłowicz poinformował również, że jest problem z rejestracją 
telefoniczną, ponieważ jedna pielęgniarka wypisuje zwolnienie, jedna stoi przy okienku  
i rejestruje, a telefonu nikt nie odbiera. 
Pani L. Antoniak oznajmiła, że zaproponowała, aby zastrzyki były dawane od godz. 9.00 po 
rejestracji lecz pomysł ten nie przeszedł. 
 
Radna G. Micińska zapytała, czy PR w Zawidowie czynna jest w sobotę albo w niedzielę. 
Radnej chodzi o punkt zabiegowy. 
Pani L. Antoniak oznajmiła, że nie, dopowiedziała, że jest jeszcze Pogotowie. 
Przewodniczący R. Drabko wobec braku pytań zakończył dyskusję i podziękował pani L. 
Antoniak za wystąpienie. 
 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2009 
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Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że projekt był omawiany na komisjach i poprosił  
o stanowiska komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za głosowaniem indywidualnym. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za głosowaniem indywidualnym.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za głosowaniem indywidualnym. 
 
Przewodniczący R. Drabko popiera stanowisko radnej T. Brud dotyczące przeznaczenia 
pieniędzy dla PR w Zawidowie na remont dachu lecz Przewodniczący przestrzega przed 
zabieraniem pieniędzy przeznaczonych na festyn z okazji święta Policji, ponieważ impreza ta 
jest organizowana cyklicznie. 
Radna G. Micińska zapytała, co będzie z tych środków finansowane. 
Skarbnik Miasta poinformowała, że na pewno catering, plakaty, nagrody w konkursach, oprawa 
muzyczna oraz wynajem toalet. Jest to promocja miasta, dlatego pieniądze zostały wzięte  
z działu promocji miasta i będą przekazane w formie dotacji dla Ośrodka Kultury w Zawidowie. 
Zastępca Burmistrza dopowiedział, że jeśli będzie to na tych samych zasadach jak w zeszłym 
roku to również dołoży się Policja czeska i niemiecka.  
Radna T. Brud oznajmiła, że w dobie kryzysu są organizowane takie festyny, a gmina na nic nie 
ma pieniędzy. 
Radny A. Pilarski zapytał, czy to musi być taka kwota, radny dopowiedział, że gmina jest 
biedna, a tym bardziej, że jest kryzys. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, że wnioskowana kwota wynosiła 8.500 zł, a gmina daje tylko 7.000 
zł, Sulików również zaoferował pomoc. Skarbnik Miasta dopowiedziała, że w tym roku akurat 
gmina jest współgospodarzem święta Policji. 
 
Radna T. Brud zapytała ile pieniędzy pozostało w dziale promocji. 
Skarbnik Miasta poinformowała, że niewiele. 
Radny A. Pilarski oznajmił, że jeśli chodzi o wydatki zapisane w promocji to jest wiele zapisów 
dyskusyjnych, chociażby udział w kolejnych edycjach Gmina Fair Play. Radny poinformował  
o plebiscycie, który odbył się na Dolnym Śląsku (Dolnośląski Klucz Sukcesu – na najbardziej 
gospodarną gminę) gdzie gminy Zawidów nie było. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, że zgłoszenie gminy do plebiscytu dużo kosztuje około 8.000 zł. 
Radny A. Pilarski oznajmił, iż ten konkurs pokazałby, na którym miejscu jest gmina Zawidów, 
radny dopowiedział, że w budżecie są jeszcze środki, które można wykorzystać, np.  
z wynagrodzenia Burmistrza, gdzie na ostatniej sesji Rada dokonała cięcia, które można byłoby 
przeznaczyć na dopłaty do wody. 
Skarbnik Miasta poinformowała, że być może będzie trzeba dofinansować wynagrodzenie dla 
nauczycieli, nie można „wyszarpywać” każdej złotówki, gdy nie wiadomo, co będzie działo się 
w drugim półroczu. 
Radny A. Pilarski oznajmił, że na jednej z sesji był temat dotyczący skutków kryzysu globalnego 
i krajowego na budżet gminy, to potraktowano temat tak, jak na dzisiejszej komisji. 
Skarbnik Miasta stwierdziła, że wówczas Minister Finansów poinformował, że nie grozi to 
gminom, a w tej chwili zastanawia się, czy od kwoty powyżej 50.000 zł dochodów nie 
wprowadzić podatku dochodowego w drugim półroczy lub w czwartym kwartale. 
 
Przewodniczący R. Drabko poinformował, że będzie to promocja i te 7.000 zł jest niewielką 
kwotą w porównaniu z dofinansowaniem imprezy „Dni Zawidowa”, Przewodniczący uważa, że 
jakiś rewanż należy się, ponieważ nie była to impreza satysfakcjonująca społeczeństwo. 
Radna T. Brud dopowiedziała, że zostały wydane pieniądze na „Dni Zawidowa”, a Dyrektor 
Ośrodka Kultury w ogóle się nie przyłożył. 
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Skarbnik Miasta poinformowała, że w międzyczasie przygotowywania projektu uchwały 
otrzymano dwie decyzje Wojewody zwiększające budżet z przeznaczeniem na zakup 
podręczników dla klas I-III i dla klas I Gimnazjum w kwocie 5.711 zł jak również zwiększenie 
wydatków związanych z wyborami do Parlamentu Europejskiego, w tej chwili budżet wynosi po 
stronie dochodów 12.016.723,59 zł po stronie wydatkowej 14.450.428,59 zł. 
Przewodniczący R. Drabko zakończył dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXVII/179/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 czerwca 2009r. w sprawie:  
wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2009. 
 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-9 , przeciw-1, wstrzymujących się 
-2/ - podjęła projekt uchwały nr XXXVII/179/2009, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

b) regulaminu umieszczania materiałów na tablicach i słupach 
ogłoszeniowych należących do Gminy Miejskiej Zawidów 

 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że projekt był omawiany na komisjach i poprosił  
o stanowiska komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za głosowaniem indywidualnym.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za głosowaniem indywidualnym. 
 
Radny A. Pilarski zapytał, czy uchwała ta była wzorowana na innych uchwałach. 
Sekretarz Miasta poinformował, że tak. 
Radny A. Pilarski zgłosił poprawkę do projektu uchwały polegającą na wykreśleniu  
z regulaminu umieszczania materiałów na tablicach i słupach ogłoszeniowych należących do 
Gminy Miejskiej Zawidów §7 – Burmistrzowi w uzasadnionych przypadkach przysługuje prawo 
do podjęcia indywidualnej decyzji o zwolnieniu z opłat innych podmiotów na podstawie 
pisemnej decyzji. Radny uważa, że jest to ryzyko i nie widzi obiektywizmu w działaniach 
Burmistrza Miasta, a także jest zwolennikiem jak najmniejszych kompetencji. 
 
Radna M. Szkwarek zapytała, czy uchwała będzie wykonywana przez Przedsiębiorstwo Usług 
Komunalnych w Zawidowie, jeśli tak to, w którym miejscu Prezes PUK będzie mógł 
podejmować decyzję. 
Pan Piotr Michalkiewicz Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zawidowie 
poinformował, że jeśli zostanie wykreślony §7 to nikomu nie będzie przysługiwało prawo do 
zwolnienia. 
 
Przewodniczący R. Drabko poddał zgłoszoną przez radnego A. Pilarskiego poprawkę:  
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-6 , przeciw-0, wstrzymujących się 
-6/ - przyjęła zgłoszoną poprawkę. 
 
Przewodniczący R. Drabko poddał cały projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXVII/180/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 czerwca 2009r. w sprawie:   
regulaminu umieszczania materiałów na tablicach i słupach ogłoszeniowych należących do 
Gminy Miejskiej Zawidów 
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Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-10 , przeciw-0, wstrzymuj ących 
się -2/ - podjęła projekt uchwały nr XXXVII/180/2009, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący R. Drabko ogłosił 10 minut przerwy. 
Po zakończeniu przerwy Przewodniczący R. Drabko stwierdził, że na sesji nadal jest obecnych 
12 radnych. 
 

c) ustalenia dopłat do cen ścieków na terenie gminy Zawidów 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że projekt był omawiany na komisjach i poprosił  
o stanowiska komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za głosowaniem indywidualnym. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za głosowaniem indywidualnym.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za głosowaniem indywidualnym. 
 
Radny A. Pilarski zgłosił poprawkę do uchwały w sprawie ustalenia dopłat do cen ścieków na 
terenie gminy Zawidów – w §1 dopłata z budżetu gminy do każdego metra odprowadzanych 
ścieków wynosi 1 zł brutto/m³ . Radny uważa, że można dokonać pewnych oszczędności  
w budżecie i Rada na miarę swoich możliwości, zachowując się rozsądnie takich oszczędności 
dokonuje np., jeśli chodzi o ustalenie wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta na 
poprzedniej sesji poczyniono spore oszczędności około 10.000 zł i środki na dopłatę znajdą się  
w budżecie. 
 
Radna M. Szkwarek oznajmiła, że nie chce łączyć tego problemu z wysokością wynagrodzenia 
Burmistrza Miasta, ponieważ radna spodziewałaby się wówczas takiej interpretacji, że 
„zabraliśmy jednemu, a dajemy drugiemu”, radna stwierdziła, że w budżecie jest to jeden 
pieniądz i należy to jakoś rozłożyć. 
Przewodniczący R. Drabko dopowiedział, że na ostatniej sesji Burmistrzowi Miasta przyznano 
wyższe wynagrodzenie, a nie zabrano, odnośnie dopłat Przewodniczący poinformował, że 
koncepcja ze strony pani Skarbnik jest. Przewodniczący jest również za tym, aby odchodzenie 
od dopłat odbywało się okresami półrocznymi, a nie kwartalnymi. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, że zostało to obliczone i przemyślane, gminy zaczynają odstępować 
od dopłat, poinformowała również, że gmina będzie po woli odstępować. Oznajmiła, że nie 
wiadomo co będzie czekało gminę w przyszłym półroczu. 
 
Radny A. Pilarski oznajmił, że zgadza się z tym, ale w wielu przypadkach Rada jest 
niedoinformowana, jak również mieszkańcy. Radny nie widzi w funkcjonowaniu oraz  
w sprawowaniu władzy działań systemowych oraz z jakimś wyprzedzeniem. Należy z tym wyjść 
do odbiorców i poinformować, że gmina zamierza realizować koncepcję stopniowego 
odchodzenia od dopłat. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, że uchwała funkcjonuje do 30 czerwca i mieszkańcy o tym 
wiedzieli. Pani Skarbnik dopowiedziała, że nie będzie polemizowała, czy Burmistrz Miasta 
zachowuję się tak, czy inaczej i nie będzie wchodziła w rozgrywki pomiędzy radnym  
a Burmistrzem, pani Skarbnik patrzy z punktu widzenia miasta i pracownika, nikt inny nie  
podpisuje umów i zobowiązań tylko pani Skarbnik. Stara się, aby budżet był realizowany 
normalnie, wszystkie jednostki miały na czas wynagrodzenia i wszystkie zobowiązania były 
regulowane. 
Radny A. Pilarski oznajmił, że gmina ma lokalną gazetę, która powinna informować 
mieszkańców o budżecie, o tym, że gmina będzie odstępować od dopłat, radnemu brakuje 
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przejrzystości budżetu, taka informacja należy się radnym Rady Miejskiej i mieszkańcom. 
Radny nie będzie mówił gdzie można zaoszczędzić bo to nie o to chodzi. 
 
Radna T. Brud oznajmiła, że składała na którejś z sesji wniosek i do tej pory nie wiadomo czy ul. 
Zgorzelecka świeci się czy też nie, na pewno byłyby to jakieś oszczędności, pani Skarbnik liczy 
każdą złotówkę, radna zapytała, czy to nie była każda jedna złotówka. 
Skarbnik Miasta poinformowała, że Zakład Energetyczny stwierdził, że nie można tego 
naprawić, ceny energii poszły do góry, za dzierżawę słupów żądają teraz około 6 zł. 
 
Przewodniczący R. Drabko poddał zgłoszoną przez radnego A. Pilarskiego poprawkę:  
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-5 , przeciw-7, wstrzymujących się 
-0/ - nie przyjęła zgłoszonej poprawki. 
 
Przewodniczący R. Drabko poddał cały projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXVII/181/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 czerwca 2009r. w sprawie:   
ustalenia dopłat do cen ścieków na terenie gminy Zawidów 
 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12 , przeciw-0, wstrzymuj ących 
się -0/ - podjęła projekt uchwały nr XXXVII/181/2009, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

d) wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2009 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że projekt był omawiany na komisjach i poprosił  
o stanowiska komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za głosowaniem indywidualnym. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za głosowaniem indywidualnym.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za głosowaniem indywidualnym. 
 
Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXVII/182/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 czerwca 2009r. w sprawie:   
wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2009 
 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12 , przeciw-0, wstrzymuj ących 
się -0/ - podjęła projekt uchwały nr XXXVII/182/2009, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

e) zgody na zawarcie umowy na dofinansowanie 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że projekt był omawiany na komisjach i poprosił  
o stanowiska komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za głosowaniem indywidualnym. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za głosowaniem indywidualnym.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za głosowaniem indywidualnym. 
 
Radna T. Brud zapytała, czy jest to pierwsza uchwała dotycząca wystawienia weksla „In 
blanco”. 
Sekretarz Miasta poinformował, że tak. 
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Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że uchwała jest wzorem w postępowaniu i treść jest 
zalecana przez Ministerstwo. 
 
Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXVII/183/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 czerwca 2009r. w sprawie:   
zgody na zawarcie umowy na dofinansowanie 
 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12 , przeciw-0, wstrzymuj ących 
się -0/ - podjęła projekt uchwały nr XXXVII/183/2009, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

5. Zapytania, wnioski i interpelacje 
 
Radny A. Pilarski zapytał, czy zostały wyciągnięte konsekwencję służbowe w stosunku do 
Dyrektora Ośrodka Kultury w sprawie nieobecności w godzinach pracy OK w Zawidowie i jego, 
w tym czasie, obecności na sesjach Rady Miasta i Gminy Bogatynia. 
Zastępca Burmistrza poinformował, że nie było żadnych konsekwencji. 
Radny A. Pilarski stwierdził, że jest to ciche przyzwolenie na naruszanie regulaminu pracy. 
Zastępca Burmistrza stwierdził, że jeśli w ogóle to było naruszeniem. 
Radny M. Rozmysłowicz oznajmił, że z tego co radni wiedzą to Burmistrz Miasta dał 
przyzwolenie na takie postępowanie. 
 
Radny A. Pilarski zapytał, czy został już ogłoszony przetarg na przebudowę skweru przy ul. 
Zgorzeleckiej. 
Zastępca Burmistrza poinformował, że dokumentacja jest zrobiona a przetarg jest przygotowany, 
dopowiedział również, że gmina czeka na decyzję oraz na to, aby mieć pewność, że będzie to  
w stanie sfinansować, ponieważ ciągle jest problem ze środkami, być może dopiero  
w sierpniu będzie ogłoszony przetarg. 
Radny A. Pilarski oznajmił, że jest to okres oraz teren wrażliwy i newralgiczny, jeśli gmina tego 
nie zrobi w okresie wakacyjnym to komunikacja w roku szkolnym spowoduje poważne 
trudności. 
 
Radny K. Iwanicki poinformował, że na granicy zostało wyłączone oświetlenie i radny ma 
prośbę, aby włączyć chociaż jedną lampę. Radny prosi również o posprzątanie ul. Okrzei. 
Zastępca Burmistrza oznajmił, że to oświetlenie nie należy do gminy ale myśli, że jedną lampę 
uda się włączyć. 
 
Radny M. Rozmysłowicz oznajmił, że na ul. Wesołej chodniki koło działek budowlanych są tak 
zarośnięte trawą, że kostki nie widać. Radny dopowiedział, że ludzie sprzątający w Zawidowie 
sprzątają ciągle te same główne ulice, a boczne są zaniedbywane.  
 
Radna T. Brud zapytała, do kogo należy działka, na której położony jest Plac Zwycięstwa. 
Zastępca Burmistrza poinformował, że należy do Skarbu Państwa. 
Radna T. Brud zapytała, kiedy wobec tego będzie przeprowadzony remont nawierzchni  
i wymiana chodników, ponieważ Burmistrz Miasta obiecywał, że Rynek będzie naprawiony. 
Radna chciałaby, aby odpowiedź była udzielona przez Burmistrza Miasta na piśmie i podana do 
publicznej wiadomości. 
Zastępca Burmistrza oznajmił, że na dzień dzisiejszy nie ma żadnych planów i pieniędzy na taką 
inwestycję. 
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Radna G. Micińska zapytała, czy było przeprowadzone rozeznanie w spółkach wywożących 
nieczystości stałe odnośnie cen oraz, kto zadecydował, że razem z panią, która odczytuje 
wodomierze, chodzi osoba zatrudniona w spółce lubańskiej zajmującej się wywozem 
nieczystości stałych, z tego co słyszała radna ludność Zawidowa jest zbulwersowana taką 
sytuacją i nie mają alternatywy, radna dopowiedziała, że może jeśli ludzie wiedzieliby wcześniej 
jaka jest sytuacja, to nie byłoby negatywnych spostrzeżeń. 
Zastępca Burmistrza oznajmił, że sprawę śmieci gmina rozwiązuje od co najmniej roku, ceny 
wywozu śmieci są rzeczą wtórną, tutaj najważniejszy jest sposób, system i możliwość 
przeprowadzenia właściwej segregacji odpadów, Zastępca Burmistrza poinformował również, że 
były prowadzone rozmowy ze Zgorzelcem, który dysponuje wysypiskiem oraz z Bogatynią. Na 
dzień dzisiejszy Lubań to jedyna firma, która jest w stanie wprowadzić prawidłowy system 
gospodarki odpadami na terenie gminy. Zastępca Burmistrza dopowiedział odnośnie ceny, że ze 
wszystkimi firmami rozmawiano, aby cena pozostała na obecnym poziomie, stosowanym przez 
PUK mimo, iż wiadomym jest, że cena ta wywołuje regularne straty. Zastępca Burmistrza 
oznajmił, że to iż chodzi osoba zatrudniona w firmie lubańskiej z panią z PUK to jest propozycja 
dla mieszkańców tego, co wydawało się najbardziej korzystne, nie ma nic przeciwko, aby ktoś 
zawarł sobie umowę z jakąś inną firmą, chodź wiadomo, że inne firmy nie spieszą się żeby 
wywozić odpady, ponieważ nie jest to opłacalne od pojedynczych mieszkańców, chyba, że 
mowa tu o spółdzielni. 
Radna G. Micińska oznajmiła, że dla mieszkańców należy się informacja. Radna zapytała 
również jaka będzie cena wywozu śmieci w wyniku podpisania nowej umowy z firmą z Lubania. 
Pan P. Michalkiewicz oznajmił, że osoby zawierające umowy mają zagwarantowaną stawkę taką 
jaka obowiązuje w tej chwili. 
Radna G. Micińska zapytała jakie są plany, co do samochodu wywożącego śmieci. 
Zastępca Burmistrza poinformował, że jeśli stanie się niepotrzebny to będzie można go sprzedać. 
Radna G. Micińska zapytała, co stanie się wówczas z pracownikami i czy jest gwarancja, że 
pracownicy zostaną przyjęci do przedsiębiorstwa. 
Zastępca Burmistrza poinformował, że jest to kwestia umowy pomiędzy przedsiębiorstwami,  
a odnośnie pracowników oznajmił, że jeśli nie zostaliby przyjęci to pracy nie stracą. 
Radna G. Micińska zapytała, czy wówczas nie będzie za dużo etatów w PUK-u. 
Pan P. Michalkiewicz oznajmił, że jeśli jakiś podmiot byłby zainteresowany zakupem śmieciarki 
wówczas będą prowadzone rozmowy, aby śmieciarka była przejęta wraz z obsługą, chociażby ze 
względów logistycznych. Pan P. Michalkiewicz dopowiedział, że jeśli nie będzie 
zainteresowania pojazdem to osoby te pracy w PUK-u nie stracą. 
Zastępca Burmistrza oznajmił, że na dzień dzisiejszy ustalenia są takie, że firma z Lubania 
będzie mogła kupić śmieciarkę i przejąć personel.  
Radna G. Micińska zapytała, czy liczba pracowników administracyjnych będzie taka sama skoro 
będzie mniej obowiązków. 
Pan P. Michalkiewicz poinformował, że tak, nie ma pracownika, który zajmowałby się tylko 
rozliczaniem śmieci, dopowiedział również, że dojdą zasoby komunalne, ponieważ 
przedsiębiorstwo przejmuje budynki komunalne w celu rozliczania wody i ścieków. 
 
Radny A. Pilarski zapytał, czy są znane koszty funkcjonowania przedsiębiorstwa lubańskiego  
i jaka jest jego forma prawna. Radny nie wierzy, aby ta spółka dokładała do wywozu śmieci  
w Zawidowie, jest to nie opłacalne dla PUK więc konsekwencją na pewno będzie wzrost cen. 
Pan P. Michalkiewicz zgodził się z radnym, że PUK ponosił straty, ale jeśli już ktoś ma ponosić 
straty to niech to będzie inna gmina. 
Radny A. Pilarski oznajmił, że cena zmieni się, ponieważ nie pokrywa kosztów. Zdaniem 
radnego może być tylko gorzej. 
 
Radna M. Szkwarek podziękowała za to, co zostało zrobione na skrzyżowaniu ul. Zgorzeleckiej  
i ul. Skłodowskiej, radna zapytała w jakim terminie ta nawierzchnia zostanie dokończona. 
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Pan P. Michalkiewicz poinformował, że gdyby nie opady to już dawno zostałoby to dokończone. 
Radna M. Szkwarek zapytała, czy naprzeciw Ośrodka Zdrowia PUK czynił coś przy 
nawierzchni. Radna poinformowała, że studzienka znajduje się na środku drogi i zapytała, czy 
będzie to dokończone.  
Pan P. Michalkiewicz oznajmił, że poprawiano studzienkę, ponieważ był uszkodzony właz, 
dopowiedział również, że studzienka jest poprawiona, a ta pozostała część będzie zaasfaltowana. 
Radna M. Szkwarek zapytała, czy kontener znajdujący się na targowisku jest własnością PUK. 
Radna zapytała, dlaczego jest on zamknięty i jaką możliwość mają użytkownicy targowiska, aby 
posprzątać po sobie. 
Pan P. Michalkiewicz poinformował, że kontener należy do PUK-u i obsługuje targowisko oraz 
dopowiedział, że jest zamknięty, ponieważ śmieci były tam podrzucane, użytkownicy targowiska 
układają śmieci przy kontenerze, a pracownik PUK sprząta i wyrzuca śmieci do kontenera. 
Radna M. Szkwarek ma prośbę o pomalowanie kontenera, ponieważ znajduje się on w miejscu 
publicznym. 
 
Radna T. Brud poprosiła, aby na następną sesję Burmistrz Miasta przedstawił harmonogram 
oczyszczanych ulic, czyli ile razy każda ulica była oczyszczana od początku roku. 
 
Radny K. Iwanicki zapytał, czy są szanse pozyskania z funduszy unijnych środków na 
oczyszczenie bądź pogłębienie rzeczki Kociego Potoku. 
Zastępca Burmistrza poinformował, że Koci Potok jest ciekiem nieistotnym, tak stwierdziła pani  
z Lwówka Śląskiego. 
 
Przewodniczący R. Drabko zapytał, czy w tym roku będzie zrobione boisko plażowe. 
Pan P. Michalkiewicz poinformował, że PUK otrzymał zlecenie, które jest w trakcie realizacji. 
  
Przewodniczący R. Drabko zakończył dyskusje i zapytał, czy ktoś z radnych chce złożyć 
wnioski. 
Radna T. Brud złożyła wniosek o dostawienie dodatkowych pojemników na wywóz plastików 
przy ul. Budowlanych i ul. Konopnickiej. 
 
Radny A. Pilarski  złożył następujące wnioski: 
1. przedstawić Radzie Miejskiej pisemną informację z Nadzwyczajnego Zgromadzenia 
Wspólników „Bogatyńsko – Zgorzeleckiego Parku Przemysłowo - Technologicznego”  
z uwzględnieniem: 
- sprawozdania z działalności Zarządu spółki za rok 2008,   
- sprawozdania finansowego, w tym bilansu rachunku zysków i strat oraz rachunku przepływów 
środków pieniężnych, radny uważa, że środki można byłoby przeznaczyć na inwestycje  
w mieście. 
2. przedstawić Radzie Miejskiej na następnej sesji koncepcję świadczenia usług w zakresie 
wywozu nieczystości stałych w przyszłości tj. od 01 września, w tym podać informację odnośnie 
zamierzeń dotyczących pojazdu do wywozu nieczystości oraz przyszłości obsługujących go 
pracowników.  
Radny uważa, że radnym należy się taka informacja. 
 

6. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski.  
 
Przewodniczący R. Drabko stwierdził, że punkt ten został zrealizowany, ponieważ odpowiedzi 
były udzielane na bieżąco. Następnie poddał pod głosowanie wniosek złożony przez radną T. 
Brud. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12 , przeciw-0, wstrzymuj ących 
się -0/ - przyjęła wniosek, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Wniosek złożony przez radnego A. Pilarskiego (pierwszy wniosek) 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12 , przeciw-0, wstrzymuj ących 
się -0/ - przyjęła wniosek, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wniosek złożony przez radnego A. Pilarskiego (drugi wniosek) 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12 , przeciw-0, wstrzymuj ących 
się -0/ - przyjęła wniosek, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

7. Sprawy różne. 
 
Radna M. Szkwarek podziękowała pracownikom Urzędu, że jako radna może o każdej porze 
zgłosić problem, który radna widzi na mieście i zawsze uzyskuje pomoc, polegającą na 
przekazaniu sprawy na właściwe stanowisko bądź do właściwej instytucji. Radna bardzo sobie to 
ceni i uważa, że w ten sposób można załatwić wiele spraw, radna sądzi, że jest to również forma 
współpracy pomiędzy Radą Miejską a Urzędem. Następnie radna podziękował panu P. 
Michalkiewiczowi za posprzątanie targowiska i poprosiła o dowiezieni grysu. 
 
Radny A. Pilarski zapytał, czy miasto poniosło koszty w związku z wywozem śmieci. 
Skarbnik Miasta poinformowała, że nie, ponieważ nie ma jeszcze podpisanej umowy. 
Radny A. Pilarski zwrócił się z prośbą o jak najszybsze naprawienie terenu przy skrzyżowaniu 
ulic Zgorzeleckiej i Skłodowskiej, ponieważ jest to ruchliwa ulica. 
Pan P. Michalkiewicz poinformował, że jeśli tylko pogoda pozwoli to będzie to zaasfaltowane. 
Radny A. Pilarski poprosił radnych, aby zastanowili się na następną sesję nad sensem 
utrzymania nazwy imprezy Dni Zawidowa  w formie „Urodzin Jakuba”. Radny kwestionował to 
już  nie raz, uważa, że nazwa jest mocno dyskusyjna i Rada powinna zająć stanowisko. 
 
Radny K. Iwanicki zapytał, czy w najbliższym czasie będzie na terenie miasta taki punkt,  
w którym będzie można oddać niesprawne urządzenia AGD i RTV. 
Zastępca Burmistrza poinformował, że będzie to opisane w tej koncepcji, tak jak to w Lubaniu 
jest robione, następnie dopowiedział, że taki sam system zadziałał w Olszynie, gdzie skończyło 
się tym, że więcej ludzi podpisało umowy niż mieli podpisane wcześniej.  
 
Radny A. Pilarski zapytał, czy Zwiazek Gmin jest zainteresowany tematem. 
Zastępca Burmistrza oznajmił, że miało odbyć się spotkanie lecz zanim się odbyło to już była 
rezygnacja. 
Radny A. Pilarski zapytał, na ile lat śmietnisko lubańskie jest przewidziane. 
Pan P. Michalkiewicz poinformował, że na co najmniej 15-20 lat 
Pan M. Palka poinformował odnośnie wywozu sprzętu AGD i RTV, że w Lubaniu pojawia się 
ogłoszenie, że w danym dniu będą zabierane niesprawne sprzęty i ludzie wówczas je wystawiają. 
Zastępca Burmistrza dopowiedział, że w Lubaniu na bieżąco można wywozić sprzęty na 
wysypisko bez żadnych opłat dla osób fizycznych. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady R. Drabko o godzinie 19.45 
zamknął sesję. 
 
 
 
            Protokołowała:                                                                           Przewodniczył: 
 
       Magdalena Kasperek           Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                                Robert Drabko 


